
Woordvoering parkeren 

Na vele jaren is er een oplossing gevonden voor het parkeerprobleem bij de sportvelden, 
waar de sportverenigingen allemaal achter staan.  

Dat is natuurlijk goed nieuws. Het parkeerprobleem is een onderwerp dat al jarenlang de 
aandacht hee< hier in de raad. Bijna elke frac?e, ook de onze, hee< zich in de afgelopen 10 
jaren wel op hun eigen manieren ac?ef ingezet voor een oplossing.   

Maar toch vinden we dit een bijzonder las?g agendapunt. Wij hebben als frac?e erg 
geworsteld met dit plan. Het voelt namelijk een beetje uit kiezen tussen twee kwaden. 

Dit plan steunen, betekent, als je het heel scherp wil neerzeEen, dat we EUR 500.000 gaan 
uitgeven aan parkeerplaatsen. Terwijl we in financieel zwaar weer ziEen. Ja, er zit een 
afschrijving op van 30 jaar, wat betekent dat we het hier hebben over EUR 18.000 per jaar. 
Dat klinkt al iets preOger. Maar het blij< EUR 5 ton, toch? 

Moeten we dit plan dan afwijzen? Ook dat vinden we heel moeilijk. Jarenlang, hebben wij als 
Raad het College achter de broek gezeten om een oplossing te vinden voor het 
parkeerprobleem. Met mo?es, schri<elijke vragen, mondelinge vragen, en allerlei 
toezeggingen hebben wij dit onderwerp stelselma?g op de agenda gehad. Voetbal- en 
hockey verenigingen dringen al heel lang aan op een oplossing. En onze frac?e ziet dan ook 
de verwach?ngen die daarmee zijn gewekt rich?ng zowel verenigingen, de vele leden, maar 
ook rich?ng de groep omwonenden die wel achter dit plan staan. Zij zijn zo blij dat er na 10 
jaar een goede oplossing is gevonden.  

Uiteindelijk hee< onze frac?e de knoop doorgehakt. Met hele gemengde gevoelens, dat wel.  
Maar we hebben besloten dit plan te steunen. Om de volgende redenen: 

- We zien de luide roep vanuit de samenleving, en voor ons speelt een grote rol dat 
een groot aantal inwoners zal profiteren van de investering die de gemeente doet  

- Voor ons speelt ook een grote rol dat het niet alleen gaat om meer parkeerplekken, 
maar ook om een andere inrich?ng van zowel de Konijnenbergerweg als het 
snelfietspad, zodat het rondom de sportvelden waar echt veel jonge kinderen komen, 
een stuk veiliger en toegankelijker zal worden. 

- Ook is een goede parkeerfaciliteit bij sportvelden eigenlijk een hele bazale 
gemeentelijke voorziening.  

En in dit kader liep ook onze frac?e tegen de vraag aan: is er echt een parkeerprobleem, of is 
er een gedragsprobleem? En op dit punt hebben wij de overtuiging gekregen dat er zowel 
een parkeerprobleem is, als een gedragsprobleem.    
Ja: Er is een parkeerprobleem: Er wordt hier en daar gesuggereerd dat het wel mee valt met 
het parkeerplaatsen tekort, maar wij begrijpen dat niet; als je rond half 10 zaterdagochtend 
naar de sportvelden gaat, staan de parkeerterreinen echt vol.  
Ja: Er is ook een gedragsprobleem: het berm-parkeren gebeurt ook als de parkeerterreinen 
nagenoeg leeg zijn, dus om dat op t lossen is meer nodig dan alleen het uitbreiden van het 
aantal parkeerplaatsen. Het zou mooi zijn als de wethouder met de verenigingen en 



omwonenden in gesprek kan gaan om te kijken wat passende ac?es zijn om daartegen te 
ondernemen, bijv. duidelijke instruc?es vanuit de verenigingen aan leden en bezoekende 
sportclubs, of meer bezoek van Boa’s of allebei. 

Verder hebben ook wij als frac?e goed gekeken naar de alterna?even manieren om op dit 
terrein parkeerplaatsen te creëren, maar voor onze frac?e lijkt de haalbaarheid daarvan nu 
niet realis?sch: zowel in de uitvoerbaarheid en qua financiën zijn deze alterna?even erg 
onzeker, en het draagvlak bij de verenigingen lijkt er niet te zijn. Daarom kijken wij met name 
naar het plan dat nu voorligt.  

Met de toezeggingen die de wethouder hee< gedaan t.a.v. de bezwaren van de VLMH, 
namelijk dat de gewenste wijziging van de bestemming van asfalt naar natuur van enkele 
driehoekjes op het terrein, zal worden meegenomen in het in de toekomst nog op te stellen 
omgevingsplan, en de toezegging dat het snelfietspad in de toekomst voorrang zal krijgen op 
de Konijnenbergerweg, hebben wij besloten dit plan zoals het voorligt te steunen.  
  


